
Z6pisnica zo stretnutia triednvclr d6vernikov konanei dila 21.9.2022

Poradov6 iislo: 1

Miesto konania: udebia FYZ a CHE
Pritomnf: podla prezendnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Urdenie zapisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice
3. Schv6lenie vy5ky rodidovskdho prispevku na rok 202212023

4. Inform6cia o rozpodte rodidovskdho zdrul.enia za 5k. rok.
rozpodet na 5k. rok202212023

5. Inform6cie o aktu6lnom stave Skoly a pl6novanych akci6ch
202212023

6. Diskusia
7. Ztwer

202112022 a pl6novany

v novom Skolskom roku

5.

1. Stretnutie triednych d6vernikov otvoril a viedol riaditel' Skoly Mgr. Miroslav
Ondrejka.

2. Za zapisovatel'a bola urden6 p. Patricia Hunto5ov6 . Za overovatel'ov boli urdend p.

Monika Dzuni6kov6, p. Andrea Po16kov6.

Na Skolsklf rok 202212023 riaditel' Skoly navrhol ponechat' vy5ku prispevku do

rodidovskdho zdrulenia 10 + 2 € za Liaka ZS a 3 € za diet'a MS. Vlf Ska prispevku bola
j ednohlasne schv6len6.

Riaditel' Skoly obozn6mil pritomnych s rozpodtom rodidovskdho zdrui,enia za 5k. i:ok

202112022 a s pl6novanym rozpodtom na 5k. rok 202212023. NiZBi zostatok v pokladni

oproti minul6mu roku je obrazom uskutodnenych sut'aizi a akcii oproti
predchidzajticemu ,,covidovdmu" roku. Rozpodet na Sk. rok 202212023 bol
jednohlasne schv6leny.

Riaditel' Skoly informoval pritomnych o aktu6lnom stave Skoly: dve prvd triedy s 29

Liakmi (vyhl'adovo d'alSie 2 roky po 2 prvd triedy), 256 Liakov k14.9.2021 (oproti

minul6mu roku o 15 viac, vr6tane 1l z Ukrajiny), ztoho 6 zahrani(nych (malo byt'5,
ale rodidia nenahl6sili aktu6lne inform6cie, preto ie iedna Lia(ka eSte veden6 v 9.A).
20 individuilne za(lenenych (n6rast o 2), nov6 pani uditel'ka v SKD, dva doplf,ujfce
uvazky v SfO + vfudba VYV. Triedy 2.A a 2.B boli spojend do jednej na zttklade

aktu6lnych moZnosti Skoly" Po vyjadreni nespokojnosti s uvedeny"m stavom na

stretnuti s rodidmi Ziakov 3.A sme urobili kroky k zlepSeniu podmienok vyudovania

(ponuka doplnkovych hodin SJL, pripravuje sa Ziadost' o dofinancovanie zMSVVaS
SR). Ponuka krriZkov je spestren6 externymi poskytovatefmi. Dod6vku digitdlnych

technol6gii na dovybavenie PIJ a JU a tried odak6vame z ministerstva na zitklade

Ziadosti aprisl'ubu VISVVaS SR- dotaznika zjuna 2021, ak t6to nebude re6lna,

techniku dokripime priebeZne podas d alSieho obdobia Za-SydfghgA$Ugdkqy (uZ sme

dokripili jednu interaktivnu tabul'u do 8.A, plinujeme ai 4 FC do JU). N{oment6lne

(august - september 2022) beLi aj Ziadost' o vybavenie PC technikou pre uditel'ov
(notebooky) aj Ziakov (tablety), di a v akom rozsahu bude tispe5n6, zatral nevieme

(Ziadost' v prostredi RIAM - konto elektronickych sluZieb a aplik6cii MSVVaS SR).

Otirrnuie rekon5trukcia elektroinital6cie v SJ + omietky, obklady, mafovka, svietidl6;

rozhodujfce okolnosti pre Skolu sir neodak6vand vydavky na elektrinu od r.2023



a otAzna riprava zmluvy na plyn (zatial je viazanost' cien na plyn do konca roku2024).
Havarijny stav strechy na budove dielni je nahl6seny uL treti rok, zatial (,akir

v poradovniku na ministerstve. Zapf$ame sa aj do projektov, kde je nutn6 extem6
podpora rodidov a rodinnych prislu5nfkov vo forme hlasovania, ale ridast'

v hlasovaniach zatral bola vefmi nizka. Ztrovei prosime rodidov, ktori majri
moZnost' zapojit sa do r6znych zamestnanecklfch projektov, aby n6s informovali
o svojich moZnostiach. Preventivne bojujeme aj so Sikanou, kyber5ikanou,
zneuLivanim n6vykov;ich l6tok a preto dlhodobo spolupracujeme aj so spolodnost'ou
Nosko Health Prevention, ktor6 ndm a1v tomto Skolskom roku pripravi preventivne
programy pre Ziakov 4.,5.,6. a 8. rodnika.

V diskusii pritomni debatovali na podnet pani Voldek o nahradenf dar.poukbLok pre

Ziakov ui. zakttpenymi kniZkami. Podfa pani Voldek samotn6 kniZka bude mat'vy5Siu
motivadnf hodnotu pre Liaka ako papierov6 dardekov6 poukiiLka v urditej hodnote.
TaktreZ prebehla diskusia ohl'adom ponuky nov6ho Sportovdho kniZku, ktory ponrika

Kids Fun Academy o.z. Zo strany rodidov bolo navrhnutd aby sa cez edupage

zverejnilo hlasovanie zttqmu o tento kruZok. Pritomni sa informovali na

organizovanie plaveckdho kurzu a lyZiarskeho kurzu v tomto Skolskom roku . TaktieZ
bola odkomunikovan6 potreba triednickej hodiny. TaktieL zo strany rodid.ov bol
prezentovany moZny zftujem Liakov 6.,4. , kt. sa pre obmedzenia silisiace s opatrenim
nemohla zridastnit' plaveckdho kurzu. Po diskusii sa navrhlo zistit' re6lny zfnjem
o kurz a n6sledne sa odsrihlasi dot6cia na plavecky kurz 6.,4. triedy .

7. Riaditel'Skoly podakoval pritomnym zatt(,asf a ukondil zasadnutie.

Zapisal Hunto5ovd P atricia

Overili: Dzurf,6kov6 Monika

Pol6kov6 Andrea l"li,,, 
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